

Date: 21 April 2026

Ref.: GIH/COD/106/26

التاريخ: 21 أبريل 2026

الإشارة: GIH/COD/106/26

MS/ Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية

With reference to the above subject, attached is the disclosure form for material information dated 21 April 2026.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بتاريخ 21 أبريل 2026.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah Al Ayoub
Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب
الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date	Tuesday, 21 April 2026	الثلاثاء ، الموافق 21 أبريل 2026	التاريخ
Listed Company name	Gulf Investment House K.S.C.P "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي ش.م.ك.ع "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Material Information	The Shari'a board has calculated the Zakat on Gulf Investment House Company share for the financial year ended 31 st December 2025, the amount of zakat for each share is Kuwaiti Dinar (0.00315).	قامت هيئة الرقابة الشرعية باحتساب زكاة سهم شركة بيت الاستثمار الخليجي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، بواقع (0.00315) دينار كويتي للسهم الواحد.	المعلومة الجوهرية
Impact of the material information on the Company's Financial position	There is no impact on GIH financial position.	لا يوجد أثر على المركز المالي للشركة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness accuracy and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading false or incomplete information. The Capital Market Authority and Bourse Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or website or its use in any other manner.		يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه وبقائها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهم الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.	



[Handwritten signature]